



Parliamentary Protective Service
 Service de Protection Parlementaire
 Canada

Request for Proposal / Demande de propositions: PPS_RFP_2021-076

Leadership Training for the Parliamentary Protective Service/
 / Prestation de programme de perfectionnement en leadership pour le Service de protection parlementaire

AMENDMENT 005

The purpose of this amendment is to amend Appendix C by adding section 1.2 Psychometric Assessments Tools and Workshops to the Appendix as per following:

1.2 Psychometric Assessments Tool Price

The Supplier will be paid in accordance with the following Pricing Schedule for Work performed pursuant to this Framework Agreement.

Prices quoted must include all costs, labour, material, overhead, general and administrative expenses and profit, but be exclusive of the Goods and Services Tax (GST) (or other applicable Federal Tax), and must be quoted in Canadian dollars.

Psychometric Assessment Tools (Name/Type)	Price of the tool administration per participant	Price of individualized debrief on the assessment (including length of the debrief)

Facilitated Workshop with Psychometric Assessment

In the case where the psychometric assessment is delivered to a team for team building or leadership development purposes - a facilitated workshop with the team will be required following psychometric assessment administration and report delivery.

Length	Classroom (Service's premises)	Classroom (Supplier's premises)	Webinar (hosted by the Service) *	Webinar (hosted by the Supplier) *
Hourly				
1/2 day				

1-day				
-------	--	--	--	--

. *Price must include shipping material to the participants' home for webinars/follow-ups (if applicable)

****All other terms and conditions remain unchanged.**

MODIFICATION 005

Le but de cette modification est de modifier l'annexe C en ajoutant la section 1.2 à cette dernière tel que ce qui suit :

1.2 Tarif pour outils d'évaluation psychométriques

Le fournisseur sera payé conformément aux modalités de paiement suivantes pour les travaux effectués en vertu de la présente entente-cadre.

Les prix soumis doivent inclure tous les coûts, la main d'œuvre, le matériel, les frais indirects, généraux et administratifs et les profits, mais doivent exclure la taxe sur les produits et les services (TPS) (ou toute autre taxe fédérale applicable). Il doivent être indiqués en dollars canadiens.

Outil d'évaluation psychométrique (nom/type)	Prix de l'outil par participant	Prix de la séance de compte rendu individuelle sur l'évaluation (y compris la durée de la séance)

Atelier dirigé sur l'évaluation psychométrique

Dans le cas où l'évaluation psychométrique est réalisée auprès d'une équipe à des fins de renforcement de l'esprit d'équipe ou de perfectionnement du leadership, un atelier dirigé doit être organisé avec l'équipe après la réalisation de l'évaluation psychométrique et la remise du rapport.

Durée	Salle de classe (locaux du Service)	Salle de classe (locaux du fournisseur)	Webinaire (organisé par le Service)*	Webinaire (organisé par le fournisseur)*
Heure				
1/2 journée				
1 journée				

*Le prix doit inclure le matériel envoyé au domicile du participant pour les webinaires/suivis (au besoin).

****Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**